

WO HEROES BASH HONG

Validity: 01 Feb 2025 - 31 Dec 2025

FTG8D7NCTUCKGXIN190824K



EMEISHAN GOLDEN SUMMIT (INCLUDING CABLE

HONGY

0

- **CAR AND SCENIC BUS)**
- LESHAN GIANT BUDDHA (BOAT TOUR)
- **GUANXIAN ANCIENT TOWN**
- **DUJIANGYAN PANDA PARK (INCLUDING SCENIC AREA BUS)**
- **DIY HANDICRAFT**
 - **LIZHIBA LIGHT RAIL OBSERBATION DECK**
- **5 STARS HOTEL ALL THE WAY**

DAY 1 Penang - Transit City - Chengdu

at Penang International Airport for flight to Chengdu

CABLEWAY

- Kuanzhai Alley, which consists of three old streets, Kuanxiangzi, Zhaixiangzi and Jingxiangzi, and the courtvard communities between them, including about 70 traditional courtyards, covering an area of about 32 hectares.

 Jinli Ancient Street, a well-known commercial pedestrian street in Chengdu, consisting of a large area of antique buildings in
- the late Qing Dynasty architectural style, with many residential houses, bars, restaurants, and the famous Wuhou vernight at Chengdu Howard Johnson Life or similar

DAY 2 Chengdu - Emeishan

Golden Summit Scenic Area (including cable car and scenic bus) - It is the highest Buddhist temple on Mount Emei. The temple was built in the Tang Dynasty, and the roof is covered with tin tiles. It was also called "Silver Summit" in the Yuan Dynasty, Its "sunrise, sea of clouds, Buddha light, and holy lamp" are famous viewing spots. It was built according to the mountain terrain, and the Maitreya Hall, the Great Hall, and the Samantabhadra Hall are distributed from low to high on the central axis.

DAY 3 Mount Emei - Leshan - Dujiangyan

- Baoguo Temple, located in Fenghuangping at the foot of Mount Emei in Emeishan City, Sichuan Province. It is one of the eight major temples in Mount Emei and the largest temple in the mountain
- Leshan Giant Buddha (include boat tour) located on the east bank of the Minjiang River in Leshan City, Sichuan Province, next to Lingyun Temple, near the confluence of Dadu River, Qingyi River and Minjiang River.The Buddha is a seated statue of Maitreya Buddha, 71 meters high, and is the largest cliff stone statue in China.
- Huanglongxi Ancient Town which has a history of more than 1,700 years. As a national-level small town with beautiful ment, it has many delicacies. Moreover, it is an ancient town that must be visited in Chengdu and is a very valuable place
- **Guanxian Ancient Town**, located in the urban core area of Dujiangyan City, which began in the **No**rthern and Southern Dynasties. Buildings with Ming and Qing architectural elements can be seen everywhere in **Guanxi**an Ancient Town, highlighting the long historical and cultural heritage of Guanxian Ancient Town. Nanjie M<mark>osque was</mark> built in the late Ming Dynasty and rebuilt in the early Qing Dynasty. It is full of Islamic style.

 South Bridge (night view) Blue Tears - South Bridge is a magnificent corridor-style ancient bridge between Nanjie and Fuxing
- Street. Nanqiao not only has exquisite gatehouses, but also magnificent bridges with sophisticated structures. There are also various paintings, carved beams and painted buildings on the bridge, which are pleasing to the eye. The riverside beside the bridge is a lively food street with various stalls and restaurants and performances by artists dressed as cartoon characters. The lights of Nanqiao after dusk are charming, which is a good place to take night photo vernight in Dujiangyan Mauve Glamor Chengdu or similar

- Dujiangyan Panda Park (including scenic area bus) to see pandas.
- Yangtianwo Bear Selfie Square This "selfie panda" was designed and created by the Dutch artist Florentin Homan. His works are famous all over the world for their large sculptures. Chengdu Taikoo Li - located in the core area of commercial retail in Jinjiang District, Chengdu, Sichuan Province, China, and
- bordering the Chunxi Road shopping district. It is an open, low-density block-shaped shopping center with a total floor area of more than 120,000 square meters (more than 1.31 million square feet), developed by Swire Properties and Sino-Ocean Land. vernight in Chengdu Howard Johnson Life or similar

Y 5 Chengdu Chongqing After breakfast, high-speed rail (including Red Hood Train Porter) to Chongqing.

- Ciqikou Ancient Town the largest ancient town in Chongqing's main urban area with the most traditional Bayu dwellings,
- Liziba Light Rail Observation Platform (include train ride) one of the popular tourist attractions. You can get off the bus to take pictures and experience one of Chongqing's 18 strange things, "the light rail passes through the building", which is called
- Eling Second Factory The predecessor of the park was built in 1937. It is located at the highest point of Chongqing Yuzhong Peninsula, where you can see the scenery of the Yangtze River and Jialing River at the same tin Overnight in Glenview Itc Plaza Chongqing or similar

DAY 6 Chongqing

- menhao Old Street located in the core area of Chongqing's main city the middle section of Nanbin Road, with a long history of more than 1,000 years and many relics. The historical and cultural district consists of more than 200 buildings from different periods, including 18 excellent historical and cultural buildings. It is the bestpreserved and largest historical and cultural old street in Chongqing's main urban area. **Experience Yangtze River Cableway** across the Yangtze River.
- Guanyinqiao Pedestrian Street located in Jiangbei District, Chongqing, and is one of the most prosperous ercial districts in Chongqing.
- **Experience DIY Handicraft**
- Hongyadong is a famous tourist attraction in Chongqing, China, known for its stunning night views, traditional architecture, and lively atmosphere. It is a multi-level complex that resembles the floating cityscape from the animated film Spirited Away, making it a popular destination for photography and sightseeing vernight in Glenview Itc Plaza Chongqing or similar

- DAY 7 Chongqing (B/L/D)

 > Jiefangbei Pedestrian Street is the commercial and financial center of Chongqing, often compared to Shanghai's Nanjing Road or Beijing's Wangfujing Street. Located in the Yuzhong District, it is home to high-end shopping malls, international brands, local boutiques, restaurants, and cultural landmarks.

 Three Gorges Museum - one of the first national first-class museums and a national museum jointly built by the
- central and local governments
- The Great Hall of the People (exterior view)
- Kuixing Tower a scenic spot located in Langzhong City, Sichuan, The east side of Jinping Mountain is Huanghua Mountain, where there is Kuixing Tower that matches the Feng Shui of the ancient city. It was built in the late Ming and early Qing dynasties and is named Kuixing Pavilion.
- Go to Guanghuan Shopping Park A central indoor waterfall enhances the natural ambiance, offering a serene backdrop amidst the bustling shopping areas
- Overnight in Glenview Itc Plaza Chongging or similar

DAY 8 Chongqing - Transit City - Penang

After breakfast, depart to airport to take a flight back to Penang







Tour Fare / Departure Date / Flight

- **Tour Leader Tipping Not Included
- **May Recommend Local Product on the Bus

Optional Tour:

Sichuan Opera Face-Changing Show + Most Beautiful Night View of the Corridor Bridge RMB280/pax

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period

Validity: 01 Feb 2025 - 31 Dec 2025

FTG8D7NCTUCKGXIN190824







峨眉山金顶(含缆车上下和景区

- 乐山大佛 (船游) *****
- 灌县古镇 *****
- 都江堰熊猫乐园(含景区车)
- ** 体验手工DIY制作
- 李子坝轻轨观景平台 •
- 全程五星酒店

DAY 1 槟城 - 中转站 - 成都

集合于槟城国际机场乘搭客机飞往成都。

宽窄巷子 - 由宽巷子、窄巷子和井巷子三条老式街道及其之间的四合院群落组成,包含约70座传 统四合院院落, 占地约32公顷。

绵里古街 - 成都知名的商业步行街,由一大片清末建筑风格的仿古建筑组成,拥有众多民居、酒 吧、餐饮名店,有名的景点武侯祠也在其中。

**夜宿于成都青羊豪生酒店或同级

(午晚餐)

金頂景区(含鐵车上下和景区车)- 峨嵋山上最高的佛教寺院,由洗象池上行十余公里,并经七里坡、接引殿即至。 该寺建于唐朝,屋顶为锡瓦所盖,元朝时又被称为"银顶"。 其"日出、云海、佛光、圣灯"为著名观赏景点。 其依山势而建,中轴线上由低到高分布着是弥勒殿、大雄宝殿 和普贤殿。

**夜宿于峨眉山御泉湾酒店或同级

DAY 3 峨眉山 - 乐山 - 都江堰

- 报国寺 位于四川省峨眉山市峨眉山麓的凤凰坪,为峨眉山八大重点寺庙之一,山中第一大寺。
- **乐山大佛(船游)** 位于四川省乐山市南岷江东岸凌云寺侧,濒大渡河、青衣江和岷江三江汇流 大佛为弥勒佛坐像, 通高 71 米, 是中国最大的一尊摩崖石刻造像。
- 黄龙溪古镇 距今有 1700 多年历史,作为国家级的环境优美小城镇,拥有众多美食。而且,它是 成都不可不去的古镇,是一个非常有价值的地方。
- 灌县古镇 位于都江堰市城市核心区,始于南北朝后魏时期。灌县古城随处可见明、清建筑元素的 建筑,凸显了灌县古城悠久的历史文化底蕴。南街清真寺始建于明末,清初重建,充满伊斯兰风情
- 南桥观(夜景)蓝眼泪 南桥是南街与复兴街之间的一座雄伟壮丽的廊式古桥。南桥不仅有精致的 门楼,桥梁更是雄伟壮观,结构考究。桥上还有各种彩绘,雕梁画栋,<mark>令人赏心</mark>悦目。桥边河畔是 条热闹的美食街,有各种小摊饭馆及化妆成卡通人物的艺人表演。入暮<mark>后的南桥</mark>灯光旖旎,是拍夜 景的好去处。

**夜宿于都江堰融创堇悦酒店或同级

DAY 4 都江堰 - 成都

- 都江堰熊猫乐园(含景区车),观看熊猫。
- **仰天窝熊自拍广场** 这只"自拍熊猫"是由荷兰艺术家弗洛伦丁·霍曼设计创作的,他的作品以大 型雕塑闻名干世。
- 春熙路步行街 一条历史悠久,热闹繁华的商业街,是成都最具代表性、最繁华热闹的商业步行
- 成都太古里 位于中国四川省成都市锦江区商业零售核心地段,并与春熙路购物商圈接壤,是一个 总楼面面积<mark>逾12</mark>万平方米(逾131万平方英尺)的开放式、低密度的街区形态购物中心,由<mark>太古地</mark> 产联合远洋地产发展。

***夜宿于成都青羊豪生酒店或同級 DAY 5 成都 重庆

(早午晚餐)

- 乘高铁(含火车站小红帽)前往重庆。
- 磁器口古镇 重庆主城区内规模最大、最具巴渝传统民居、民俗、民风特色的古镇
- 李子坝轻轨(含火车票) 网红景点打卡地之一可下车拍照,感受重庆十八怪之一的"轻轨楼中穿过 来"被网友称为神一样的交通。
- 鹤岭二厂 公园前身始建于1937年。所在地是重庆渝中半岛的最高处,可以同时看到长江和嘉陵 江风光

**夜宿于重庆国贸格兰维或同级

DAY 6 重庆

- 龙门浩去街 处重庆主城核心区域-- 南淀路中段,历史悠久、上述千年、遗迹众多,历 史文化街区由两百多幢不同时期的建筑组成,其中包含了18栋优秀历史文物建筑,是重庆 主城区保存最完好、规模最大的历史文化老街。
- 体验横穿长江的长江索道。
- 观音桥步行街 位于重庆市江北区,是重庆最繁华的商业街区之一。
- 体验手工 DIY 制作
- 洪崖洞 (夜游) 是中国重庆著名的旅游景点,以其迷人的夜景、传统建筑和热闹的氛围 而闻名。它是一个多层建筑,类似于动画电影《千与千寻》中的漂浮城市景观,使其成为 摄影和观光的执门目的地。

**夜宿于重庆国贸格兰维或同级

- 解放碑步行街 是重庆的商业和金融中心,常被比作上海的南京路或北京的王府井大街。 它位于渝中区,拥有高端购物中心、国际品牌、当地精品店、餐厅和文化地标。
- 三块博物馆 首批国家一级博物馆、中央地方共建国家级博物馆。
- 人民大礼堂外观
- 魁星楼 位于四川阆中市的景点,锦屏山东侧为黄花山,有配衬古城风水的魁星楼,始建 干明末清初, 名魁星阁。
- 光环购物公园 中央室内瀑布增强了自然氛围,在繁华的购物区中提供了宁静的背景。

**夜宿于重庆国贸格兰维或同级

DAY 8 重庆 - 中转站 - 槟城

早餐后, 前往机场乘搭飞机返回槟城。

**美丽的家





(早餐)

(早午晚餐)

价钱 / 出发日期 / 航空公司

- **不含领队小费
- **车上会有车购

**推荐自费:

川剧变脸秀+最美廊桥夜 RMB280/人

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。

槟城总公司 (KKKP 0568) Penang Main Office Tel: 04-226 6633

北海分行 (KPL 4350) **Butterworth Branch** Tel: 04-310 6633

大山脚分行 (KPL 0568/5) Bukit Mertajam Branch Tel: 04-530 6622

亚罗士打分行 (KPL 4348) Alor Setar Branch Tel: 04-771 6633

